
Rada Miejska w Szczuczynie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 5 

V Sesja w dniu 23 października 2024  

Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:57 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Chyliński 

2. Wojciech Dylewski 

3. Witold Jabłoński 

4. Grzegorz Mariusz Jaczyński 

5. Weronika Anna Januszewska 

6. Michał Kaliszewski 

7. Barbara Marcinkiewicz 

8. Marek Niebrzydowski 

9. Przemysław Piwko 

10. Natalia Rydzewska 

11. Paweł Sokołowski 

12. Wiesława Wróblewska 

13. Daniel Zyskowski 

14. Marcin Zyskowski 

15. Wojciech Zyskowski 

Sołtysi wsi wg załączonej listy obecności, Jolanta Budzińska Sekretarz Gminy, Małgorzata 

Jarmutowska Skarbnik, Krzysztof Wysocki Prezes WPK TBS, Dorota Łaguna Kierownik 

OPS, kierownicy Referatów 

1. Otwarcie obrad. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

3. Przedstawienie dziennego porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Szczuczynie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Szczuczynie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, 

Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 



 

 

5. Raport o sytuacji oświaty w Gminie za poprzedni rok szkolny 2023/2024 i o stanie 

przygotowania placówek oświatowych podległych gminie do roku szkolnego 

2024/2025. 

 

Raport przedstawiła Pani Krystyna Skrodzka Dyrektor Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego w Szczuczynie i pan Krzysztof Grunwald Dyrektor SP w 

Niedźwiadnej, co stanowi odpowiednio załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

6. Informacja Burmistrza Szczuczyna z pracy i realizacji uchwał od ostatniej sesji. 

 

- Pan Burmistrz złożył podziękowania dla wszystkich, którzy zaangażowali się w 

pomoc przy zbiórce środków dla powodzian, Przewodniczącej Rady i sołtysom w 

ramach wdzięczności wręczone zostały pamiątkowe dyplomy, 

- 30.08-1.09 – TRUCK SHOW 

- 03.09. – odbiór oświetlenia na ul. Łomżyńskiej, 

- 05.09. – odbiór drogi w Niedźwiadnej, przekazanie strojów sportowych dla WISSY 

- 07.09. – udział w NARODOWYM CZYTANIU, 

- 08.09. – piknik sołecki, 

- 09.09.- podpisanie umowy w sprawie termomodernizacji szkół, 

- 12.09.- Dożynki Parafialne, Forum miasteczek polskich, 

- 15.09. – Dożynki Powiatowe, 

- 16.09. – rozpoczęcie prac na drodze Szczuczyn Skaje, 

- 17.09. – Zarząd miejsko gminny OSP, odsłonicie tablicy pamiątkowej na cmentarzu 

parafialnym, 

- 16-21.09. – zjazd historyków polskich w Białymstoku, 

- 18.09. – umowa ze Starostwem w sprawie wykonania drogi w Kurkach, 

- 22.09. – mistrzostwa w zapasach, 

- 29.09. – otwarcie nowej nitki S61, 

- 01.10. – Zgromadzenie Zarządu LGD, 

- 06.10. – zawody jednostek straży pożarnych w Niedźwiadnej, 

- 07.10. – naprawa przepustu w Lipniku, 

- 10.10. – ogłoszenie rozpoczęcia zbiórki makulatury, 



- 14.10. – zakup kontenerów transportowych na odpady, 

- 15.10. – spotkanie z wykonawcą oczyszczalni, 

- 16.10. – spotkanie organizacyjne  z sołtysami i kierownikami referatów,  

- 17.10. – rekrutacja do MC Donald w Powiatowym Urzędzie Pracy w Grajewie, 

- 19-20.10. – prezentacje cyfrowe „Iskry Niepodległej”, 

- 23.10. – podpisanie umowy na wykonanie instalacji fotowoltaicznej na OSP 

Szczuczyn, 

 

7. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Pani Przewodnicząca i Pan Burmistrz sporządzili analizę oświadczeń majątkowych 

Radni i kierownicy jednostek organizacyjnych zostali zapoznani z uwagami nadesłanymi 

przez Urząd Wojewódzki i Urząd Skarbowy w Piszu i w Grajewie (nadesłane w dniu sesji 

RM), co stanowi załącznik nr 3, 4 i 5 do protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwała Nr 40/V/24 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Szczuczyn na lata 2024-2027 (załącznik nr 6 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Szczuczyn 

na lata 2024-2027,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

b) uchwała Nr 41/V/24 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Szczuczyn (załącznik nr 7 do protokołu), 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

c) uchwała Nr 42/V/24  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wyznaczania składu 

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji (załącznik nr 8 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

d) uchwała Nr 43/V/24 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych (załącznik nr 9 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

 

 

 

e) uchwała Nr 44/V/24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom 

ratownikom i kandydatom na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

Gminy Szczuczyn (załącznik nr 10 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom i 

kandydatom na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Szczuczyn,.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

f) uchwała Nr 45/V/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok (załącznik nr 11 do 

protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Wiesława Wróblewska, Daniel 

Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sokołowski 

 

g) uchwała nr 46/V/24 w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi 

Grajewskiemu przez Gminę Szczuczyn. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi Grajewskiemu 

przez Gminę Szczuczyn..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Marek 

Niebrzydowski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława 

Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

 

9. Sprawy różne. 

Paweł Sokołowski – na drodze do skaj przy hali przydałby się próg zwalniający. 

Daniel Zyskowski – czy w Skajach planowana jest budowa chodnika? Kiedy rozpoczną się 

prace na moście? 



Paweł Sokołowski – może dałoby się wykorzystać destrukt z drogi w Skajach? 

Marcin Wileński – destrukt wykorzystamy, chodnik w Skajach będzie do świetlicy. Prace na 

moście rozpoczną się dopiero na wiosnę. 

W. Łagodzińska mieszkanka Szczuczyna – od stycznia czekam na opiekunkę do leżącego 

męża, Ośrodek Pomocy Społecznej nie robi nic w tej sprawie. Złożyłam wniosek na bon 

energetyczny, okazało się, że mi się nie należy. Dlaczego Pani Kierownik ciągle mnie 

odrzuca? Przez 7 lat nie otrzymałam żadnej pomocy. 

Dorota Łaguna Kierownik OPS-u – świadczenie jakim jest bon energetyczny to świadczenie 

uzależnione od dochodu. Nie kierownik ten próg dochodowy ustala lecz ustawa.  

Jeśli chodzi o usługi to wciąż czekamy na rozpoczęcie programu Teleopieka senioralna. Sama 

Panią namawiałam w styczniu aby z niej skorzystać, niestety jest już październik a my wciąż 

nie mamy informacji jak go realizować, z resztą nie tylko my ale i wszystkie inne gminy, 

które się do niego zgłosiły.  

Na chwilę obecną w Ośrodku Pomocy Społecznej można korzystać z usług opiekuńczych ale 

płatnych. 

W. Łagodzińska – no właśnie płatne, ale skąd na to wszystko wziąć pieniądze? 

Dorota Łaguna – skoro mieszkańcy uważają, że usługi są za drogie to może należałoby się 

zwrócić do Państwa Radnych o przeanalizowanie tych stawek. 

Korzystając z okazji chciałabym Państwa uczulić i przestrzec przed osobami namawiającymi 

na korzystanie z Programu Czyste Powietrze i oferujące swe usługi jako pełnomocnicy. 

Uważajcie i ostrzegajcie sąsiadów. 

Grzegorz Jaczyński – czy jest możliwość wytyczenia drogi na tzw. Kojra Górę? 

Marcin Wileński – porozmawiamy o tym przy najbliższej okazji, ja niestety już muszę wyjść 

gdyż muszę dojechać na szkolenie organizowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Szczuczynie 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ziental 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


